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Informacja z XXV  nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
 
W dniu dzisiejszym 4 sierpnia 2016 roku o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego odbyła się XXV nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Strzelcach Krajeńskich,                        
w której uczestniczyło 12 radnych, 8 sołtysów z terenu gminy, Zastępca Burmistrza Mateusz 
Karkoszka,  Skarbnik Adam Skrocki, Sekretarz Dorota Grzesiak. 
            Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza, w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia                                  
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym w celu rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie 
zobowiązania Burmistrza Strzelec Krajeńskich do podjęcia działań w przedsięwzięciu 
wspólnym z Nadleśnictwem Strzelce Krajeńskie polegającym na wykonaniu remontu dróg 
gminnych oraz zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2016.  

Wniosek o zwołanie sesji Burmistrz uzasadnił tym, że wystąpiła konieczność podjęcia 
uchwał w związku z  wnioskiem  do Nadleśnictwa Strzelce Krajeńskie o wykonanie remontu 
dróg gminnych stanowiących działki oznaczone numerami ewidencyjnymi: 130/2; 523; 96; 
100 położonych w obrębie Sławno oraz działkami oznaczonymi numerami ewidencyjnymi 
202 i 203 położonymi w obrębie Przyłęg. Wnioskowane do remontu drogi położone są                    
z reguły w bezpośrednim sąsiedztwie gruntów leśnych stanowiących własność Skarbu 
Państwa, będących w zarządzie PGL Lasy Państwowe, Nadleśnictwo Strzelce Krajeńskie. 
Drogi te są użytkowane praktycznie wyłącznie przez tabor samochodowy należący do 
Nadleśnictwa Strzelce Krajeńskie lub też do podmiotów z nadleśnictwem współpracujących 
oraz przez  mieszkańców. Zwiększony wywóz drewna po klęsce w roku 2015 wpłynął 
szczególnie negatywnie na stan techniczny tych dróg.  

Do planu budżetu Gminy wprowadzono także dotację celową w wysokości 
119.858,30zł na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i ćwiczeniowe oraz 
10.000,00zł z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na doposażenie szkół w zakresie 
pomocy dydaktycznych. 

Projekty uchwał radni otrzymali z zawiadomieniem o sesji. 
Po krótkiej dyskusji radni uznali projekty za uzasadnione i  obie przedstawione przez 

Burmistrza uchwały  podjęli jednogłośnie.  
 

 

Opracowała:  
Justyna Bąk 
 

 


